
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Komisja Rewizyjna, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Protokół nr XXIX/2021 

XXIX Posiedzenie w dniu 20 maja 2021roku w formie online.  

Obrady rozpoczęto 20 maja 2021 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Krystyna Andrzejczak 

2. Aron Bogusz 

3. Anna Kalińska 

4. Roman Moskwa 

5. Alicja Murawska 

6. Marcin Zając. 

Lista obecności w załączeniu. Załącznik nr 1. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska powitała obecnych na wspólnym 

posiedzeniu komisji: Rewizyjnej i Skarg, Wniosków i Petycji. W spotkaniu uczestniczy 6 

radnych (obecność 100%)), co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Przedstawiając poniższy porządek obrad: 

1. Założenia na temat organizacji placówek oświatowych w roku szkolnym 2021/2022. 

2. Informacja nt. przygotowań Gminy do sezonu turystycznego. 

3. Kontrola w zakresie ściągalności opłat za wywóz śmieci. 

4. Omówienie realizacji podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

5. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

6. Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję. 

7. Kontrola świetlic wiejskich. 

8. Sprawy różne. 

Ad.1.  

Założenia na temat organizacji placówek oświatowych w roku szkolnym 2021/2022. 

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2,3 i 4. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Pławnej – Teresa Śliwińska – przedstawiła organizację szkoły 

na rok szkolny 2021/2022. Kadra pedagogiczna 17 osób – w przeliczeniu na etaty – 13,53 etatu. 

Nauczyciele dyplomowani – 12 osób, nauczyciele mianowani – 1 osoba, nauczyciele 

kontraktowi 4 osoby. W oddziale przedszkolnym nauczyciel dyplomowany 1 etat, pracownicy 

administracji: główna księgowa + kadry – 1 etat, sekretarz szkoły 1 etat. Pracownicy obsługi 2 

sprzątaczki – 1,35 etatu, konserwator – 0,75 etatu. W placówce szkolnej kształci się 82 

uczniów,  w Oddziale Przedszkolnym 18 dzieci. Liczba wychowanków w świetlicy szkolnej 

około 50 uczniów. W placówce działa punkt  wydawania posiłków z jadalnią.  
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Dożywianiem objęte zostaną również dzieci w ramach dofinansowania MGOPS oraz odpłatnie. 

Wydawanych jest 35 posiłków. Prowadzone są dodatkowe zajęcia, min. zajęcia 

kompensacyjne. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała -  ile dzieci korzysta z posiłków refundowanych  i  jaki 

jest koszt 1 posiłku? 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Pławnej – Teresa Śliwińska – korzysta 20 dzieci. Koszt 

jednego obiadu, to kwota 5 – 6 zł. W okresie pandemii dzieci nie korzystały posiłków. 

Radna Krystyna Andrzejczak – ile dzieci skorzystało z programu wyjazdu na basen? 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Pławnej – Teresa Śliwińska – odpowiedziała – 10 dzieci 

uczestniczyło w tym programie. 

Dyrektor Zespołu Szkolno Przedszkolnego Marek Kozak – na podstawie uchwały Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz  z dnia 25 lutego 2021 r.w sprawie rozwiązania Zespołu Szkól w 

Lubomierzu z dniem 31 sierpnia br. i włączenia do Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w 

Lubomierzu został opracowany arkusz organizacji pracy w porozumieniu z Dyrekcją Zespołu 

szkół. Od 1 września 2021 r. w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego będą wchodziły 

poniższe placówki oświatowe: 

a) Przedszkole Miejskie w Lubomierzu wraz z oddziałem przedszkolnym w 

Wojciechowie, 

b) Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła II, 

c) Liceum Ogólnokształcące, 

d) Technikum, 

e) Branżowa Szkoła I Stopnia, Internat, 

f) Szkolne Schronisko Młodzieżowe „Maciejówka” w Maciejowcu. 

 

W nowym roku szkolnym kształcić się będzie 654 uczniów i wychowanków w 34 oddziałach: 

a) w przedszkolu 125 wychowanków, 5 oddziałach, 

b) w szkole podstawowej 306 uczniów, w 16 oddziałach, 

c) w liceum ogólnokształcącym 109 uczniów, w 5 oddziałach, 

d) w technikum 67 uczniów w 4 oddziałach, 

e) w szkole branżowej 47 uczniów , w 4 oddziałach. 

 



                                                                  - 3 - 

 Trwają intensywne prace w związku z reorganizacją placówek szkolnych. 

W nowej placówce (po przekształceniu ) pracować będzie 77 nauczycieli. 

. Zaplanowano  poniższe remonty:  

- remont sali teatralnej, balowej (wymiana sufitu, podłogi),  

- rozbudowywanie zabezpieczenia pożarowego w internacie,  

- wymiana okien w sali nr 10, - remont korytarza szkolnego (schody i ściany). 

Wicedyrektor Zespołu Szkół w Lubomierzu Aneta Prawdzin – uzupełniła informację swojego 

przedmówcy. W Zespole Szkół kształci się 212 uczniów, w tym: 122 dziewcząt, 90 chłopców, 

56 uczniów z Ukrainy. Prowadzone są zajęcia wielorakie pozalekcyjne, w tym konsultacje z 

przedmiotów i dla cudzoziemców. Z dniem 17 maja 2021 r. rozpoczęła się rekrutacja, a 

zakończy się 29 czerwca br. do Zespołu Szkół w Lubomierzu. 2 sierpnia będziemy mieć listę 

osób przyjętych do placówki. 

Radna Krystyna Andrzejczak – sprecyzowała poniższe pytania, oczekując na odpowiedzi : 

1) Czy do nowej placówki tworzone są dokumenty i czy myślano o zmianie nazwy 

placówki? 

2) Do jakiej  miejscowości jeżdżą dzieci na zajęcia z pływanie? 

3) Czy w okresie pandemii dzieci korzystają z posiłków refundowanych? 

4) Czy wymiana 10 okien w szkole zapoczątkuje dalszą wymianę pozostałych okien? 

Ad.1  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – oczywiście opracowywane są stosowne dokumenty, 

stanowiące funkcjonowanie placówki po zmianie. Rozważaliśmy propozycje zmian 

nazewnictwa szkoły, pochylamy się nad nazwą „ZESPÓŁ PLACÓWEK 

OŚWIATOWYCH”. 

Ad.2,3 i 4 

Dyrektor ZSP Marek Kozak – w ramach tego projektu dzieci jeżdżą na pływalnie do 

Bolesławca. Korzysta 30 dzieci (w tym 10 z SP Pławna, 20 dzieci z ZSP). Sukcesywnie planuje 

się wymieniać pozostałe okna. Dzieci korzystają z posiłków refundowanych. 

Radna Krystyna Andrzejczak – odniosła się do podręczników dla uczniów; czy wszystkie są 

bezpłatne? 

Dyrektor ZSP Marek Kozak – tak wszystkie podręczniki są bezpłatne. Istnieje obowiązek 

dbania o nie. Są użytkowane przez okres 3 lat. Za zniszczenia odpowiadają rodzice. W 

regulaminie opracowano zasady korzystania z darmowych podręczników. 

Radna Anna Kalińska – zapytała w jakich godz. czynny jest „Orlik” 
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Dyrektor ZSP Marek Kozak – „Orlik” czynny jest w godz. 14:00 do 20:00. Może zostać 

wydłużony czas otwarcia do godz. 21:00 (w miarę potrzeb). 

Radna Anna Kalińska – jak wygląda sytuacja związana z funkcjonowaniem schroniska 

”Maciejówka” w Maciejowcu? 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – zrobiliśmy rozeznanie w Powiatowej Straży 

Pożarnej we Lwówku Śląskim. Może uda się reanimować to schronisko. Rozmawialiśmy o 

zapewnieniu warunków, wynikających z bezpieczeństwa pożarnictwa. Wykonanie zbiornika 

podziemnego, to koszt około 100 tys. zł. Kontrole z OSP polegają na pozycjonowaniu – jest 

lub – nie ma. Na ten moment nie mamy takich środków finansowych. Może w przyszłości 

przepisy będą bardziej liberalne.  

Radna Anna Kalińska – zbiornik można byłoby zlokalizować u Państwa K. Należałoby 

zamówić również schody. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – najpierw należałoby wykonać dokumentację na 

schody, to jest koszt około 20 – 30 tys. zł. 

Radna Krystyna Andrzejczak – pomyślmy o postawieniu wniosku, żeby zająć się tematem 

schroniska „Maciejówka”, Niech uczestniczą w rozwiązaniu problemu: Rada Sołecka, sołtys, 

przedstawiciele z Urzędu. 

Radny Marcin Zając – czy ponoszone są koszty w związku z ociepleniem budynku? Jeśli tak, 

to w jakim wymiarze? 

Dyrektor ZSP Marek Kozak – obiekt jest pod opieką. Woda z instalacji grzewczej jest 

spuszczona. Osoba zatrudniona na umowę zlecenie będzie się zajmować schroniskiem. 

Radny Marcin Zając – przypomniał o podobnej sytuacji w żłobku w Wojciechowie. Czy nie 

można byłoby czasowo zaopatrzyć w wodę schronisko? 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – w żłobku przygotowano hydranty wewnętrzne. 

Dyrektor ZSP Marek Kozak – w przypadku schroniska, to nie tylko zaopatrzenie w wodę. 

Ad.2  

Informacja nt. przygotowań Gminy do sezonu turystycznego.                                                       

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 5. 

 

Dyrektor Lubomierskiego Centrum Kultury Bogusław Chrzan – w dołączonym materiale 

ujęto zakres przygotowań, jeśli są dodatkowe pytania, to odpowiem. 

Radny Marcin Zając – zapytał o współpracę z innymi podmiotami. 
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Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – muszę pojechać do pana Dariusza Milińskiego z Pławnej i 

pana O. z Olesznej Podgórskiej, w celu omówienia organizacji wystawy prac malarskich. 

Planujemy zorganizować wystawę o Janie Pawle II (przez okres 3 tygodni będzie można 

oglądać) w porozumieniu z muzeum „Hetmana”. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała o automat do kawy w siedzibie muzeum. 

Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – będzie ustawiony w miesiącu czerwcu. 

Radna Anna Kalińska – kiedy będzie otwarta toaleta dla turystów? 

Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – to trudny temat. Znajduje się jedna toaleta dla pracowników. 

Tak zostało zaprojektowane, nie ma miejsca na wykonanie toalety damskiej i męskiej. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zaproponowała spotkanie w temacie uruchomienia tablicy 

informacyjnej, w piątek między 10:00, a 11:00 z dyrektorem LCK..  

Radna Anna Kalińska – wspomniała o folderze, ten  który funkcjonuje, to wydany 

poprzednio. Brakuje tablicy informacyjnej z opisem dot. atrakcji, m.in. o parku. 

Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – koszt tablicy 1- 2 tys. zł. 

Radna Krystyna Andrzejczak – stwierdziła, że żałuje likwidację gazety w formie papierowej. 

Wersja elektroniczna miała przyczynić się do oszczędności. Strona gazety jest absurdalna. 

Problem z logowaniem się, brak rzetelnej informacji. Czytelnicy stwierdzają, że idzie to 

wszystko w złym kierunku. Odczytała e-maila od osoby postronnej zainteresowanej tematyką 

Lubomierza. Wiele gorzkich słów padło w tej materii. 

Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – co miesiąc ukazuje się 8 artykułów, nad redakcją czuwa 

pani Jadwiga Sieniuć. Pobiera za to honorarium. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – osobiście nie mam problemu z zalogowaniem się na 

stronie gazety lokalnej. Pamiętacie Państwo, jak to było poprzednio przy formie papierowej. 

Był to zlepek różnych rzucanych informacji. Tak naprawdę przez okres 2 lat nic się nie działo 

w gminie , za wyjątkiem nauki.  

Radny Radosław Chorążyczewski – odniósł się do tras rowerowych. Wyznaczyliśmy 2 trasy, 

które zostały wyrysowane. Pierwsza trasa: Wojciechów, Maciejowiec – Pilchowice (zapora), 

Pokrzywnik, druga trasa: Pasiecznik w kierunku Lubomierza. Gminy Lwówek Śląski, Wleń, 

Gryfów Śląski, również złożyły wnioski o dofinansowanie ze środków zewnętrznych.  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – mamy zaplanowaną wideokonferencję z ZIT-em. 

Złożyliśmy wniosek o pociągnięcie ścieżki rowerowej przez Oleszną Podgórską. 

Radna Anna Kalińska – zapytała o szlaki turystyczne. 
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Radny Radosław Chorążyczewski – główny szlak Gryfów Śląski – Ubocze, tymi ścieżkami w 

kierunku Lubomierza. Mogę pomóc. Jako gmina możemy się pochylić w kierunku 

Świeradowa. Turyści przyjeżdżający do tego miasta mogą udać się przejazdem do Lubomierza, 

tylko organizacja transportu  (taka wycieczka, to 4-5 godzin). Nastawienie pod kątem turystów 

zagranicznych. Wycieczka byłaby organizowana przez biuro podróży. Sfinansowanie 

transportu, a przede wszystkim jego organizacja. Bus jeździłby w miarę potrzeb. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – szlak żółty został odnowiony z Lubomierza do 

Maciejowca. Jesteśmy umówieni na spotkanie z przedstawicielem PTTK. 

 

Ad.3.  

Kontrola w zakresie ściągalności opłat za wywóz śmieci.                                                                         

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 6. 

Radna Anna Kalińska – złożono 1370 deklaracji, tyle gospodarstw domowych wyraziło swój 

akces. 

Skarbnik Elżbieta Jaśkiewicz – jeżeli stwierdzamy niezłożenie deklaracji przez gospodarstwo 

domowe, to wzywamy. 

Radna Anna Kalińska – zapytała o zaległość z tytułu braku zapłaty, bo w informacji nie jest 

wykazana kwota. 

Skarbnik Elżbieta Jaśkiewicz – na koniec roku była to suma 200.000,00 zł, na koniec I 

kwartału br. również była to kwota 200.000,00 zł. Jedni zapłacą, drudzy zapomną i tak w 

kółko. 

Radna Krystyna Andrzejczak – ta kwota jest magiczna, z czego wynika? 

Skarbnik Elżbieta Jaśkiewicz – wystawiono 1 tytuł wykonawczy, a następnie upomnienia 

zostały wysłane. W wyniku pandemii w innym wymiarze wszystko funkcjonowało. 

Radna Krystyna Andrzejczak – stwierdzono małą skuteczność ściągalności. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – Komisja Rewizyjna dokonała 

analizy ściągalności opłat za wywóz odpadów komunalnych. Zostanie sporządzony protokół i 

wpisane wnioski.  

Ad.4  

Omówienie realizacji podjętych uchwał, wniosków i interpelacji przez Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej Alicję Murawską. 

 

1. Potrzeba zakupu samochodu do Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej               

    w Lubomierzu – dokonano zakupu samochodu. 
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2. Komisje wnioskują o przyznanie 10.000,00 zł (dziesięć tysięcy złotych) na sfinansowanie      

wykonania dokumentacji remontu komisariatu w Gryfowie Śląskim – wniosek 

przegłosowany. Podjęto stosowną uchwałę w przedmiocie zmian budżetu na 2021 rok.        

3. Komisje wnioskują o przyznanie  7.000,00 zł (siedem tysięcy złotych) na sfinansowanie      

    wykonania dokumentacji remontu komisariatu w Gryfowie Śląskim – wniosek odrzucony. 

 4. O wytypowanie radnych: Pani Krystyny Andrzejczak i Pana Marcina Zająca do 

uczestniczenia w radach budowy, wizji lokalnej i odbiorach przy inwestycjach realizowanych 

na terenie Gminy Lubomierz – wymienieni powyżej radni zostali wytypowani. Wniosek 

przegłosowany.  

Ad.5 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska - kontrola skarg wpływających do 

Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. Wpłynęła skarga do Wojewody za niepoinformowanie 

strony w przedmiocie postępowania administracyjnego na skargę wniesioną na placówki 

oświatowe. Dyrektorzy nie zapewniają elektronicznej skrzynki podawczej na platformie 

ePUAP, na którą można byłoby kierować pisma w formie elektronicznej. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – zostały wszczęte postępowania i zakończone. 

Stronę wnoszącą poinformowano o sposobie załatwienia sprawy. Państwo podejmowaliście 

stosowne uchwały. W 3 przypadkach uznano skargę za zasadną w pozostałych przypadkach 

za bezzasadną. Skarżący K.J. podał jedynie kontakt przez skrzynkę ePUAP, z jakiś przyczyn 

nie odebrał korespondencji (być może skrzynka była pełna). Za taką sytuację trudno 

odpowiadać. Jest to niezależne od organu samorządowego. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – ogłosiła 10 min. przerwę w godz. 

12:25 – 12:35. 

Godz. 12:35 – wznowienie obrad komisji. 

 

Ad.6  

Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję: 

- w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. Materiał w załączeniu.  Załącznik nr 7. 

Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubomierzu Bogdan Łużny – 

w wyniku zmiany ustawy w sprawie wspierania rozwoju mieszkalnictwa wprowadza się 

zmiany o dodatkach mieszkaniowych (Dz.U. 2019.2133 ze zm.), w związku z czym Rada 

Gminy określa w drodze uchwały wzór wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzór deklaracji.  

- w sprawie ustalenia wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości stawki tej opłaty. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 8. 
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Kierownik Referatu Technicznego Przemysław Kułaga – liczba płacących za odbiór odpadów 

4.534. W tym 2170 płaci pełną stawkę, 2364 płaci stawkę obniżoną z tytułu kompostownika.  

W wyniku dokonania analizy funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi, w związku  koniecznością zapewnienia ciągłości odbiorów i zagospodarowania 

odpadów komunalnych, stawki opłat określone w niniejszym projekcie uchwały zostały 

ustalone na poziomie, który pozwoli pokryć koszty funkcjonowania systemu gospodarowania 

odpadami komunalnymi na terenie miasta i gminy Lubomierz. Z analizy kosztów wynikła 

sytuacja o ustaleniu wyższej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wynagrodzenie wykonawcy usługi odbioru i zagospodarowania odpadów, w tym prowadzenia 

PSZOK oraz koszty administracyjne wyniosło w roku 2020 – 953.566,81 zł.  

Wzrosły koszty energii elektrycznej, szacuje się wzrost ilości produkowanych odpadów, w roku 

2020 było 1191,40, Mg, szacowana ilość 2021 roku 1452,88 Mg. Dochody  w roku 2020 

stanowiły kwotę 939.320,55 zł, koszty 953.566,81 zł. Gmina nie może dokładać do gospodarki 

odpadami komunalnymi. Proponowane stawki – 26 zł od osoby, zniżka za kompostownik 2,00  

zł, kwota po obniżce (przy zastosowaniu ulgi  24,00 zł). 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – zebraliśmy informacje dot. opłat za odpady komunalne w 

miejscowościach ościennych. W załączeniu otrzymaliście Państwo wykaz. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – zwróciła uwagę na niedobór środków 

w I półroczu – 168.900,04 zł. Kwota podwyżki od 1 osoby 7,00 zł jest dużym wzrostem. 

Radna Anna Kalińska – stanowi  wzrost podatków o 41%, bardzo dużo. 

Skarbnik Elżbieta Jaśkiewicz – nie możemy dopłacać do gospodarki odpadami. Jeśli tego nie 

zrobimy, to przy kontrolach mogą nam zarzucać niegospodarność. 

Z-ca Burmistrza GiM Adam Skrzydłowski – stwierdził – wzrasta ilość produkowanych 

odpadów, musimy na to zwrócić uwagę. Należy spojrzeć na stawki w ościennych 

miejscowościach. 

Radna Anna Kalińska – wszystko drożeje, ludzie tracą prace, podwyżka w takim wymiarze 

uderzy w ludzi biednych, starszych. Może Straż Miejska niech wyjedzie na kontrole i zacznie 

sprawdzać. 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – część osób została sprawdzona. Zostaną 

skonstruowane pisma z prośbą o zmianę deklaracji.  W zabudowie jednorodzinnej do 2 

mieszkań można wykazywać ulgi przy posiadanym kompostowniku. Powyżej, niestety nie. 

Radna Krystyna Andrzejczak – wczujmy się w sytuację ludzi, którzy nie mają pieniędzy. Ta 

podwyżka jest znaczna. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – czy nie można zastosować jakiś 

środków przymusu za tych, co nie płacą? 

Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz – możemy upominać, ale nic z tym nie możemy 

zrobić. 



- 9 - 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – uważa, że jeśli stawki zostaną 

podniesione do kwoty 26,00 zł, to zwiększy się kwota zadłużeń, bo ci co płacili do tej pory                    

( część z nich), przestaną płacić. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – ta stawka jest porównywalna do innych miejscowości. 

Gdybyśmy przy poprzedniej podwyżce podnieśli kwotę sugerowaną do 21, 00 zł, to teraz nie 

musielibyśmy podwyższać w takim wymiarze. Część odpadów przewożonych do „Sanikomu” 

jest po cenie preferencyjnej. 

Radny Aron Bogusz – jest to duża podwyżka, ale jak nie ma wyjścia, to musimy podnieść 

kwotę. 

Radny Roman Moskwa – jest to duża stawka wzrostu, ale jeśli takie są wyliczenia, nie mamy 

innego wyjścia. 

Radna Krystyna Andrzejczak – nie mam zastrzeżeń do usług spółki ZUOK „Izery”. Zakładam, 

ze wyliczenia są realne. Musimy podnieść stawkę w takim wymiarze, jaka została wpisana w 

projekcie uchwały. 

Radny Marcin Zając – moje obawy są takie, że przy tak drastycznym podniesieniu stawki 

opłaty, wzrośnie liczba osób niepłacących. 

Kolejne projekty uchwał: 

- w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 
- w sprawie zmian budżetu na 2021 rok, 

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 9 i 10. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – poinformowała o potrzebie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej w kwocie 163.668,00, z uwagi na dofinansowanie wniosku . Zaplanowane 

zadanie inwestycyjne „pn.”Modernizacja budynku Urzędu Gminy Lubomierz”. Realizacja 

zadania inwestycyjnego wymaga zaciągnięcia pożyczki długoterminowej, której spłata nastąpi 

w latach 2024 – 2035. Kolejnym projektem uchwały będzie zmiana w budżecie na rok 2021. 
Dokona się zwiększenia planu dochodów budżetu gminy na kwotę 1.502.892,39 zł na podstawie:- pisma 

Wojewody Dolnośląskiego nr FB-BP.3111.107.2021.AD na sfinansowanie zrealizowanych wydatków 

w 2020 roku zadań wynikających z ustawy Prawo o aktach stanu cywilnego w kwocie 2.892,39 zł,- 

ogłoszonych wyników drugiego naboru wniosków o wsparcie dla jednostek samorządu terytorialnego 

w ramach dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na realizacja 

zadania pn. „Modernizacja energetyczna budynku Zespołu Klasztornego z Internatem w Lubomierzu” 

kwota 1.500.000,00 zł.                                                                                                                             

Dokona się zwiększenia planu wydatków budżetu gminy na kwotę 1.502.892,39 zł w tym:                                          

- w dziale 750 na zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 2.892,39 zł, 

- w dziale 854 zwiększenie planu zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja energetyczna  

  budynku Zespołu Klasztornego z Internatem w Lubomierzu” o kwotę 1.500.000,00 zł. Nastąpią 

zmiany wysokości limitu zobowiązań realizowanych zadań.                                                                           

Wobec zaistniałej sytuacji zostanie przygotowany projekt uchwały -zmieniająca uchwałę w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 
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Ad.7  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – kontrola świetlic wiejskich została 

po części przeprowadzona. Dalsza część  zostanie skontrolowana w miesiącu czerwcu br. Po 

zakończonych kontrolach świetlic zostanie napisany protokół. 

Ad.8  

W sprawach różnych: 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska- zwróciła uwagę na zwisające gałęzie 

na trasie Wojciechów – Lubomierz – czy nie można byłoby ich przyciąć. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga, to nie jest nasza droga. Nie możemy wykonywać prac na 

nie swoim terenie. 

Radna Anna Kalińska – przypomniała o ściętych, a nie uprzątniętych gałęziach. Ponadto 

prędkość jaką można rozwijać na terenie Milęcic jest niebezpieczna, należałoby wprowadzić 

ograniczenie prędkości. Należałoby zainstalować spowalniacze. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – jestem przeciwnikiem spowalniaczy. Bowiem w 

przypadku ich założenia wpłynęłyby kolejne wnioski o ich zdjęcie. 

Radny Marcin Zając – zapytał – czy wiadomo coś na temat remontu drogi Popielówek – 

Chmieleń? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – nic mi nie wiadomo. Taka informacja nie dotarła do 

mnie. 
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